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Zápis 

z jednání pracovní skupiny ,,Řešení současné ekonomické situace ČR", 

konané dne 17. dubna 2013 na Ministerstvu průmyslu a obchodu ČR 

 

 

 

Přítomni: dle přiložené prezenční listiny 

 

 

Ministr průmyslu a obchodu MUDr. Martin Kuba zahájil jednání pracovní skupiny ustavené 

na základě jednání Plenární schůze RHSD ČR konané dne 9. dubna 2013. Předmětem jednání 

pracovní skupiny je materiál: Opatření vlády a další návrhy v reakci na aktuální ekonomickou 

situaci a návrhy opatření na podporu růstu zaměstnanosti.  

 

Další jednání tripartity je plánováno na 25. dubna 2013 od 8:30 hod. 

 

Program jednání: 

 

1. Projednávání kapitoly II. Návrh opatření vlády na podporu růstu zaměstnanosti 

2. Projednávání kapitoly I. Opatření vlády a další návrhy v reakci na aktuální 

ekonomickou situaci. 

 

 

 

Průběh jednání 

 

Ministryně práce a sociálních věcí Ing. Ludmila Müllerová představila některá opatření  

z Plánu na podporu růstu zaměstnanosti.  

- Podpora zaměstnávání mladých uchazečů do 30 let, 

- Zkrácené pracovní úvazky pro rodiče a dlouhodobě nezaměstnané, 

- ,,Kurzarbeit "– Projekt Vzdělávejte se pro stabilitu! 

 

Poděkovala přítomným za zaslané připomínky, které jsou zohledněny v plánu zaměstnanosti. 

 

Zaměstnávání mladých uchazečů považuje za důležitou záležitost, které je nutno věnovat 

pozornost.  

Myšlenkou zkrácených pracovních úvazků je ulehčení návratu rodičů na trh práce alespoň na 

krátkou dobu. I toto opatření je velmi důležité.  

Proběhlo jednání s AMSP, kteří tato dvě opatření vítají.  

K připomínce zástupců odborů ve věci alokace finančních prostředků uvedla, že na jednotlivé 

body je alokována částka 7,7 mld. Kč následně: na investiční pobídky 0,9 mld. Kč, na aktivní 

politiku zaměstnanosti 1,6 mld. Kč a na aktivní politiku zaměstnanosti ve spojitosti s ESF 5,2 

mld. Kč. 

V momentě, kdy zjistíme, že částky nejsou čerpány dle představy, bez problémů je možný 

přesun v rámci těchto opatření. 

Výše prostředků je vyšší než v minulém období a to díky přesunu z nespotřebovaných zdrojů.  

 

Zástupci odborů poděkovali za materiál, ve kterém je zohledněna řada jejich připomínek. 

Otázkou je, jak dlouho bude trvat nastartování těchto věcí. Domnívají se, že do půl roku, aby 

opatření byla užitečná. Vítají opatření zkrácených pracovních úvazků i u mladých, neboť je 
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nutné, aby získávali pracovní návyky. Otázkou je, co bude podpořeno z prostředků EU a co z 

našich zdrojů? Vhodné opatření jsou stáže ve státní správě (získání pracovních návyků, stát – 

získání kvalifikovaných pracovníků). V případě OSVČ upozorňují na to, aby nebyl rozšiřován 

švarcsystém. Položili otázku, jak se tomu dá zabránit. Státní úřad inspekce práce nemá 

možnost kontrolovat švarcsystém. Upozornili, že se objevují nové způsoby, jak obcházet 

zákon (ze strany agentur práce), kdy je např. část mzdy placena řádně a část ,,načerno". 

Poukazují na současnou kontrolu nelegálního zaměstnávání. Poukazují na problém s 

kapacitou úřadů práce. 

Ministr dopravy Ing. Zbyněk Stanjura poukázal na nevhodný systém úřadu práce v nabídkách 

uchazečů o práce konkrétním firmám. Firmy tento systém využívají málo, neboť jim 

neumožňuje vybrat si dostatečně odpovídajícího potenciálního zaměstnance. V případě 

opatření zaměřených na rekvalifikaci zdůraznil důležitost nastavení systému a poptávky ze 

strany podnikatelů, tj. které profese požadují? 

Dále proběhla diskuse k otázce ,,bytové mafie". Aktivní uchazeči o zaměstnání mají nárok 

obdržet podporu na bydlení, aby měli možnost hledat si práci. Navrhuje např. odstupňovat 

podpory na bydlení dle aktivity uchazeče.  

Ministr dopravy Ing. Zbyněk Stanjura reagoval na otázku ,,bytové mafie". 

 

MUDr. Martin Kuba navrhl zařadit téma sociálního bydlení na další jednání tripartity.  

 

Závěr odborů: 

- kapacita úřadu práce 

- finance 

- otázka švarcsystému 

- otázka sociálního bydlení – zařazení na další jednání tripartity 

 

 

Zástupci zaměstnavatelů vítají opatření zaměřené na zaměstnávání mladých uchazečů do 30 

let, poukazují také na otázku financování tohoto opatření. Upozorňují však, že pokud bude 

tato podpora nastavena z evropských fondů, budou zemědělci z této podpory vyřazeni, stejně 

jako se tomu stalo v případě kurzarbeitu. Požadují, aby tato podpora byla realizována z 

českých zdrojů, což přispěje také k jednoduššímu nastavení podmínek čerpání.  

K opatřením zaměřeným na kategorie zdravotně znevýhodněných navrhli paní ministryni 

MPSV Ing. Ludmile Müllerové projednat separátně.  

 

 

Ministryně MPSV Ing. Ludmila Müllerová zrekapitulovala, že finanční prostředky jsou v 

kapitole MPSV. Opatření jsou realizovatelná ihned.  

Náměstek ministryně práce a sociálních věcí Roman Chlopčík uvedl, že opatření představená 

paní ministryní Ing. Ludmilou Müllerovou jsou již v běhu a je s nimi pracováno. Za březen 

2013 vzniklo 240 zkrácených pracovních úvazků, cca 3000 lidí do 30 let bylo podpořeno.  

 

Zástupci odborů si vyžádali zaslání informace, kterou mohou dále využívat a distribuovat.  

Paní ministryně Ing. Ludmila Müllerová přislíbila, že informace bude připravena a příští 

týden v elektronické podobě bude k dispozici. Požádala o případné připomínky až v 

meziresortním připomínkovém řízení. 
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Závěr:   

 

Ministr průmyslu a obchodu MUDr. Martin Kuba ukončil projednávání kapitoly II. 

Návrh opatření vlády na podporu růstu zaměstnanosti s tímto závěrem: 

- řešit otázku financování 

- finalizace opatření – ihned 

- téma sociálního bydlení zařadit na další jednání tripartity 

- zpracovat informaci o možnostech využívání opatření na podporu růstu 

zaměstnanosti a rozeslat elektronicky k dalšímu využit   

 

 

 

 

Ministr průmyslu a obchodu MUDr. Martin Kuba uvedl kapitolu I. Opatření vlády a další 

návrhy v reakci na aktuální ekonomickou situaci. Kapitola obsahuje celkem 19 bodů. 

 

K bodu č. 1 – Moratorium na daňové sazby 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba předal slovo ministru MF Ing. Miroslavu Kalouskovi, 

který informoval o zákoně, který se týká jednoho inkasního místa, uvedl zároveň účinnost a to 

i v souvislosti s novým občanským zákoníkem, kdy bylo nutno provést rekodifikaci. Toto 

opatření vyhlásil předseda vlády RNDr. Petr Nečas a bude realizováno.   

 

Odpovědnost: předseda vlády RNDr. Petr Nečas 

 

 

K bodu č. 2 – Novela zákona o veřejných zakázkách  

Proběhla diskuse ohledně možné realizace v rámci novely, která bude v příštím týdnu 

rozeslána do meziresortního připomínkového řízení. Ministr MMR Ing. Kamil Jankovský 

uvedl, co bude součástí novely: 

- je ponechán limit 3 mil. Kč 

- posunutí účinnosti panelu expertů a expertíz na rok 2015 z důvodu nezavádět více věcí 

najednou. Souvisí to i s finančním plánováním.  

V novele není řešena otázka ceny, soutěž na nízkou cenu není problémem. Stanovovat pro 

každé odvětví co je dumpingová cena je obtížné.  

S odkazem na směrnici EK budou řešeny systémové změny v transpozici.  

 

Zástupci zaměstnavatelů upozorňují, že problém je na straně zadavatelů.  

 

Ministr dopravy Ing. Zbyněk Stanjura uvedl, že chyba není jen na straně zadavatelů, je 

zapotřebí se zabývat také poměrem ceny a kvality provedených zakázek. V současné době 

nemáme kritérium reference – odkaz na evropskou legislativu.  

 

Ministr MMR Ing. Kamil Jankovský poukazuje na využití kritéria na vyloučení na základě 

vlastní špatné zkušenosti. Neumí si představit posuzování negativních referencí v praxi.  

 

Zástupci zaměstnavatelů navrhují používat oborová kritéria a uvádí, že alibismus je číslem 

jedna. 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba informoval o rozdílnosti systému České republiky a 

Rakouska (vybavení škol zajišťováno a zastřešováno orgánem státní správy vs. ČR kdy je 
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řešeno individuálně v rámci jednotlivých škol). Úkol běží, bude následovat meziresortní 

připomínkové řízení. 

 

  

Odpovědnost: Ing. Kamil Jankovský, ministr MMR 

Termín: je realizováno 
 

 

K bodu č. 3 – Řešení problému OZE  

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba informoval, že ve státním rozpočtu je vyčleněno na 

podporu vysokoenergetického průmyslu 11,7 mld. Kč. Bylo dohodnuto s ministrem financí 

Ing. Miroslavem Kalouskem nalézt 2 mld. Kč. Na rozpočtovém výboru se termínově zavázali 

na přelom května a června 2013. 

 

Odpovědnost: MUDr. Martin Kuba, ministr MPO, Ing. Miroslav Kalousek, ministr 

financí 

Termín: do 15. června 2013  

 

 

K bodu č. 4 – Nová zelená úsporám 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba vyjádřil prosbu, aby ministr životního prostředí Mgr. 

Tomáš Chalupa předložil aktuální detailní informace na jednání tripartity 

Ministr financí Ing. Miroslav Kalousek uvedl, že bude financováno ve vazbě na státní 

rozpočet.  

Pan Vrbík, poradce předsedy vlád, odkázal na slova pana minstra životního prostředí Mgr. 

Tomáše Chalupy, že bude pokryto z kapitoly MŽP. 

 

Zástupci odborů vyjadřují prosbu, aby se předcházelo zklamáním. 

   

Ministr financí Ing. Miroslav Kalousek uvádí 2 Kč za povolenku, v roce 2013 se vybere 1 

mld. Kč. Zavázali jsme se k 1,5 mld. Kč.   

 

Odpovědnost: ministr životního prostředí Mgr. Tomáš Chalupa předloží detailní 

informaci na jednání tripartity na 25. dubna 2013 

 

 

K bodu č. 5 – Redukce provozních nákladů státu 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba uvedl, že na každém resortu jsou jiné podmínky. Na každé 

jednání tripartity bude připravena zpráva k tomuto opatření.   Přítomní očekávají zprávu, která 

bude obsahovat aktualizaci procesu včetně dopočtení od ministra a předsedy Legislativní rady 

vlády JUDr., PhDr. Petra Mlsny, Ph.D.   

Počáteční představu úspor pro rok 2014 za téměř 9 mld. Kč nepovažuje ministr MPO MUDr. 

Martin Kuba za nereálnou.  

Zástupce odborů apeluje na správné načasování prodeje majetku ve vlastnictví státu tak, aby 

byla vygenerována co nejvyšší cena, obzvláště u některých specifických nemovitostí.   

 

Odpovědnost: ministr a předseda Legislativní rady vlády JUDr., PhDr. Petr Mlsna, 

Ph.D. – předložit zprávu na jednání tripartity 

Termín: 1. července 2013 
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K bodu č. 6 – Rušení zbytečné regulace podnikatelů 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba informoval o zpracovávání materiálu, který bude připraven 

do vlády do 30. června 2013. cca za měsíc bude připraven návrh a vyzval přítomné o případné 

náměty a podněty.  

Náměstek ministra MPO Ing. Tomáš Hajdušek sdělil, že již máme připravenou zásobu 

námětů. Uvítal shodu na námětech s SPD a AMSP. Opatření v podobě změnového zákona 

budou předložena vládě s termínem červenec 2013. Vyzval ke spolupráci všechny přítomné a 

zástupce resortů požádal, aby na svých ministerstvech určili styčnou osobu, se kterou budou 

náměty projednávány před oficiálním meziresortním připomínkovým řízením.  

Zástupce odborů upozornil na problém Ekoauditu, který je řešen již několik let, a stále 

nedořešen. Obává se především budoucí zátěže spojené s účinností nového občanského 

zákoníku od 1. 1. 2014, která bude, dle něj, větším problémem, než současná zátěž. Vyzývá k 

tomu, aby byl dán dostatečný prostor, aby se subjekty mohly připravit na nová pravidla.  

 

Zástupce zaměstnavatelů upozornil na existenci pracovního týmu, který patřil pod pana 

náměstka ministra MPO Bedřicha Dandu, která nebyla 1/2 roku svolána. 

 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba sdělil přítomným, že pracovní skupina bude existovat pod 

vedením pana náměstka Ing. Tomáše Hajduška, který má zkušenosti z praxe. Spolupráce bude 

probíhat.  

 

Zástupce zaměstnavatelů vyjádřil nespokojenost se zákonem o korporacích.  

 

Pozn.: ministr financí Ing. Miroslav Kalousek stručně sdělil informaci k bodu č. 8. Zrychlené 

odpisování nově pořízeného majetku. Pokusí se dohodnout s ČSSD, aby prodleva byla co 

nejkratší. K bodu č. 11. Podpora technického vzdělávání uvedl, že za MF je souhlasné 

stanovisko. 

 

Zástupce odborů vznesl dotaz k otázce JETE. Dále k otázce statutu veřejné prospěšnosti – 

nazývání odborů ,,spolkem". 

  

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba uvedl, že statut veřejné prospěšnosti je definován 

zákonem. Zákon jde do PSP ČR. Obdrželi jsme stanovisko LRV.  

 

Zástupce odborů sdělil, že o dané věci jednali s Ministerstvem spravedlnosti. Zmínil otázku 

mezinárodních úmluv práce.  

 

Odpovědnost: MUDr. Martin Kuba 

Termín: do 30. června 2013 

 

 

K bodu č. 7 – Rozvoj energetického trhu 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba informoval, že byl vybrán zpracovatel SEA – termín září 

2013. Do června 2013 bude připraven věcný záměr horního zákona. Otázka ,,vytápění" je 

úkolem pro MŽP. Dále uvedl, že Státní energetická koncepce je stavěna tak, aby 

nevyžadovala prolomení limitů. K dostavbě Temelína sdělil, že je to národohospodářská 

otázka. Cílem je co největší podíl českých firem a kvalitní dodávky za dobrou cenu.  

Zástupce odborů sdělil, že již 2 roky žádá vládu o schůzku k tématu Temelína. A že 

rozhodující není cena, ale ta hmota. 
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Ministr MPO MUDr. Martin Kuba řekl, že máme vypsaný tendr v režimu veřejných zakázek. 

Byl vyvinut tlak, aby tam bylo rozhodnutí vlády.  

 

Zástupce odborů požádal o závěry z dnešního jednání do pátku 19.4.2013, aby se mohli 

připravit na tripartitu.  

 

Odpovědnost: MUDr. Martin Kuba 

Termín: do 30. června 2013 připravit věcný záměr horního zákona 

Otázka ,,vytápění" je úkolem pro MŽP 

 

 

K bodu č. 8 – Zrychlené odpisování nově pořízeného majetku 

Zástupce odborů se obává, že investice budou vyčerpány během 1 roku. Upozornil na 

informaci o průzkumu Czech Invest, otázka investičních pobídek. 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba řekl, že toto opatření má racionální efekt. Doporučil 

zástupcům odboru, aby kontaktovali ředitele sekce fondů EU na MPO - Ing. Petra Očka, 

Ph.D.. 

Zástupce zaměstnavatelů – v oblasti IT jde o vynikající pomoc firmám. Od 1.7. nebo od 1.9. v 

průběhu 2 let. 

 

Odpovědnost: ministr financí Ing. Miroslav Kalousek 

Termín: forma a harmonogram realizace bude předložen na jednání tripartity na 25. 

dubna 2013 
 

K bodu č. 9 – Přijetí a zjednodušení postupů stavebního zákona směřující k urychlení 

výstavby; za tímto účelem příprava a schválení příslušných právních předpisů 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba je spíše skeptický k tomuto opatření.  

Ministr dopravy Ing. Zbyněk Stanjura uvedl, že jde spíše o rekapitulaci dosavadní práce. Co 

se týče novely zákona o vyvlastnění – nehlasoval pro ní. Klíčová je změna režimu.  

 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba k tomuto bodu uvedl, že nelze definovat úkol. 

 

 

K bodu č. 10 – Český rozvojový, uzavřený investiční fond, a.s. (Seed fond) 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba -  na jednání tripartity bude sdělen konkrétní termín. 

 

 

K bodu č. 11 – Podpora technického vzdělávání 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba informoval, že poslanecká inciativa je již v legislativním 

procesu.  

Zástupce odborů konstatoval, že jde o zásah do oblasti vzdělávání. Apeluje na promptní 

řešení. Celoživotní vzdělávání je nutné řešit na celostátní úrovni. Zapojit MŠMT. 

 

Odpovědnost: ministr MPO MUDr. Martin Kuba 

Termín: do 30. září 2013 zpráva o průběhu  
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K bodu č. 12 – Zásadní doplnění finančních zdrojů Ředitelství silnic a dálnic ČR s cílem 

zvýšení stavebních aktivit při opravách silniční infrastruktury 

Ministr dopravy Ing. Zbyněk Stanjura uvedl, že do oprav silnic půjdou 3 mld. Kč. Jde o reálné 

částky. OPD. 

Odpovědnost: ministr dopravy Ing. Zbyněk Stanjura, ministr financí Ing. Miroslav 

Kalousek 

Termín: bude předložen na jednání tripartity na 25. dubna 2013 
 

K bodu č. 13 – Schválení a realizace realokací prostředků do jiných operačních programů ve 

zbývajícím programovém období 2007 – 2013, s cílem jejich maximálního, účelného 

vyčerpání 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba uvedl, že jsme připraveni firmám poskytnout 4 mld. Kč z 

OPPI.  

Zástupce odborů upozornil, že by mělo fungovat přebírání finančních prostředků z resortů, 

které je nevyčerpají do resortů, které ano. Sdělil, že máme nejhustší síť center pro vědu a 

výzkum, a že bude nutné vynakládat značné finanční prostředky na jejich provoz. Zmínil 

Radu pro vědu a výzkum – přerozděluje 25 mld. Kč. Zmínil otázku měřitelnosti výsledků 

vědy.  

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba uvedl, že problémem české vědy je to, že je příliš mnoho 

vědecko-technických parků. 

Zástupce zaměstnavatelů uvedl, že nemáme 1,5 mld. Kč, jak bylo diskutováno na minulém 

jednání tripartity. 

Ministr dopravy Ing. Zbyněk Stanjura uvedl k bodům č. 13 i 14, že byla vystavěna vědecká 

centra, avšak nemáme tam vědce. Důležité je fázování. Bude nutná podpora všech. 

 

Odpovědnost: ministr pro místní rozvoj Ing. Kamil Jankovský – koordinace s ostatními 

ministry  

Termín: forma a harmonogram realizace bude předložen na jednání tripartity na 25. 

dubna 2013 
 

K bodu č. 14 – Snížení počtu a lepší zacílení OP v programovém období 2014 – 2020; 

zjednodušení procesu administrace projektů a zefektivnění systému implementace 

Viz k bodu č. 13 výše 

Odpovědnost: ministr pro místní rozvoj Ing. Kamil Jankovský 
 

K bodu č. 15 – Navýšení alokace u Programu rozvoje venkova (PRV) 

Zástupce zaměstnavatelů uvedl, že jde o opatření, které pomůže zaměstnanosti. Ročně to řeší 

3 miliardy objemu stavebních prací. Žádosti převyšují limity. 

Odpovědnost: ministr zemědělství Ing. Petr Bendl 

Termín: informace na jednání tripartity na 25. dubna 2013 
 

 

K bodu č. 16 – Panel 2013+ - nízkoúročené úvěry na opravy a modernizace bytových domů 

dle NV č. 468/2012 Sb. 

Odpovědnost: ministr pro místní rozvoj Ing. Kamil Jankovský  

Termín: informace na jednání tripartity na 25. dubna 2013 
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K bodu č. 17 – Aktuální čerpání Operačního programu životní prostředí, důraz na jeho 

úspěšné dočerpání 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba požádá ministra životního prostředí Mgr. Tomáše 

Chalupu, aby na jednání tripartity podal informaci.  

Odpovědnost: ministr životního prostředí Mgr. Tomáš Chalupa  

Termín: informace na jednání tripartity na 25. dubna 2013 

 

 

K bodu č. 18 – Operační program podnikání a inovace, program Poradenství, projekt 

CzechEkoSystem 

Odpovědnost: ministr průmyslu a obchodu MUDr. Martin Kuba  

Termín: informace na jednání tripartity na 25. dubna 2013 
 

K bodu č. 19 – Vyhlášení nového výběrového řízení za účelem udělení práv k využívání 

rádiových kmitočtů k zajištění veřejné komunikační sítě v pásmech 800 MHz, 1800 MHz a 

2600 MHz (tzv. nová aukce kmitočtů) 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba okomentoval dané téma. Budeme chtít vypsat novou 

aukci. Je maximální tlak na to, aby se objevil na trhu čtvrtý operátor. 

 

 

Zástupce odborů uvedl další 3 oblasti, na které se lze zaměřit: 

- podpora cestovního ruchu – incomingové turistiky. Byla schválena Koncepce 

cestovního ruchu, je potřeba podpora. 

- dřevařský klastr – těžba, zpracování, design – využít bohatství 

- otázka řešení lichvy a exekutorů – dnes neexistují bariéry 

 

 

Ministr dopravy Ing. Zbyněk Stanjura k otázce exekutorů zmínil ,,aktivitu" samosprávy (např. 

pokuty za špatné parkování ve městě – z čeho pak může vyplynout i exekuce). Vznesl 

požadavek na zástupce odborů, zda by mohli v tomto smyslu ,,zapůsobit"na starosty. 

 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba uvedl, že to může být vzneseno jako požadavek na jednání 

tripartity. 

 

Zástupce odborů v souvislosti s otázkou exekutorů a lichvy uvedl, že část obsažená v 

Národním programu reforem, která se týká dluhové pasti, by neměla být vůbec 

medializovaná.  

 

Zástupce zaměstnavatelů se dotázal, zda jsou vůbec jejich návrhy brány vážně? 

 

 

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba shrnul klíčové body z diskuse: 

- zřízení dřevařského klastru 

- lichva, exekutoři, 

- cestovní ruch a jeho podpora, 

- návrhy na systém podpory vědy a výzkumu 
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Zástupce odborů vyjádřil prosbu, aby příští tripartita proběhla v duchu řádné diskuse jako 

dnešní jednání. 

 

Zástupce odborů závěrem sdělil, že předložený materiál neberou za svůj. Jejich náměty tam 

nebyly promítnuty. Na to má vláda právo. Budou je zpochybňovat. Materiálu chybí řada věcí 

– chybí vyhodnocení ekonomických nákladů, dopadů, chybí celkový makroekonomický 

pohled. Zařazení do rozpočtového rámce 2014 – bude to zařazeno do rámce.  

Ministr MPO MUDr. Martin Kuba uvedl, že vláda má zodpovědnost za rozpočtové 

prostředky. Pan ministr MUDr. Martin Kuba ukončil jednání ve 20:00 hod. a poděkoval za 

konstruktivní debatu.     

 

 

 

Přílohy: 

Prezenční listina 

Připomínky KZPS ČR  

 

 

Zapsala: sekce podnikání MPO 


